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Els primers dimecres de mes els regidors d’Alternativa atenem a
la ciutadania en la Biblioteca municipal. De 8 a 9 de la tarda. 

Proper dia 6 d’abril  

Jardineres polèmiques. Quan tots ens
felicitàvem per que Altafulla tindria arbres a la Ronda, la instal·lació d’unes
jardineres per evitar la roca i les conduccions de serveis del subsòl, han ge-
nerat una nova batussa. D’una banda la idea podria haver estat bona si s’ha-
gués tingut en compte l’estètica, utilitzant fusta enlloc de formigó. També es
podria cobrir amb pedra a l’estil de les trones de pedra seca. L’arquitecte mu-

nicipal hauria d’esforçar-se per fer un projecte que agradi tothom i que
sigui viable econòmicament.  D’altra banda hi ha el perill d’ encastar-se
amb aquestes protuberàncies. Davant d’això hi ha solucions. Apuntem
dues: crear un carril- bici que faci de pantalla dissuassòria a la vegada
que consolida el reclamat circuit ciclista que circumdi la població. L’al-
tra, i complementaria, ampliar les voreres fins que les jardineres no so-
bresurtin a la calçada.
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Aquest full que Alternativa us
ofereix gratuïtament costa 0,20
euros. Els diners es treuen de
les dietes dels seus regidors

Doncs diguem no! 
El MOPU pretén fer una nova autovia que trinxa encara més el territori

El nostre territori està travessat per dues lí-
nies de ferrocarril (una en desús), una auto-
pista de 4 carrils, una variant de 2 carrils,
l’antiga nacional i aviat via urbana amb 2 ca-
rrils més, una carretera comarcal, varies lí-
nies d’alta tensió i un gasoducte. Què més
volen? El MOPU ha presentat un projecte de l’au-
tovia Altafulla-Vilafranca que té 2 opcions: Am-
pliar amb 2 carrils més l’actual variant fent-la pa-
ral·lela a l’autopista AP-7 o aprofitar l’actual va-
riant utilitzant-la exclusivament com a direcció
única i construir una nova en sentit contrari al
costat de La Casera. Les dues opcions són
agressives amb l’entorn, més si és té en
compte que hi ha una de millor, que l’autovia
sigui la pròpia autopista, ampliant-la amb ter-
cers carrils i eliminant els peatges. L’Alter-
nativa està preparant una al·legació i in-
tentarà aconseguir la major part de consens
possible entre la ciutadania, grups polítics
i entitats per aturar la nova amenaça d’a-
gressió al territori d’Altafulla.

El que pretén el MOPU: Desdoblar la variant de la N-340 
La solució: AP-7 gratuïta i amb 6 carrils 

JA SOM 4.000 HABITANTS A ALTAFULLA I AVIAT ARRIBAREM ALS 5.000.EL TEMPS CORRE I EL QUE
ABANS ERA NECESSARI ARA ÉS URGENT 

Ens preguntem: S’ha parlat amb la consellera d’Educació, Marta Cid, per accelerar
la construcció del CEIP, la guarderia i l’Instritut?
La resposta: No 
L’alcalde ha demanat una entrevista amb el conseller Salvador Milà per donar so-
lucions a temes com els habitatges socials de La Facina, el càmping del Canya-
dell, la muntanya de Sant Antoni o l’ampliació del PEIN del Gaià? La resposta: No  
S’ha previst una nova visita a la nostra ciutat agermanada de Roviano? La respos-
ta: Sí

....I a això li
diuen terres 
Un treball d’investigació ens ha
permès descobrir que sota la ta-
padora legal de dipòsit de terres
àrides en el solar agrícola del Km.
3,6 de la carretera de la Torre a la
Riera, s’estigui dipositant tot tipus
de residus que posteriorment són
tapats amb terra. Aquesta activitat
que, de confirmar-se, està prohibi-
da, ja l’hem denunciada a l’ajuntament i al departament de Medi Ambient de la Ge-
neralitat a Tarragona.

Rectificar és de savis

"Altafulla tindrà piscina coberta, sala de
fitness, gimnàs i zona humida amb
spa abans de 2 anys".

D’aquesta manera contundent el senyor Manel Ramon es
va manifestar en l’entrevista mensual que Altafulla Ràdio va
fer el passat dia 3 en el programa "Fil directe amb l’alcalde".
També va assenyalar que està en converses amb diferents
empreses per poder trobar el finançament necessari per por-
tar a terme el nou espai esportiu que estaria en terrenys mu-
nicipals. L’Alternativa es felicita que el senyor alcalde
rectifiqui i faci seves totes les propostes de la nostra
organització i d’un destacat membre del Patronat d’Es-
ports. Des del tipus d’espai esportiu fins a com aconseguir
inversions, prenent com exemple el que fa l’ajuntament  de Bar-
celona amb l’empresa UBAE en els recetment inaugurats polies-
portius de les Corts i Ciutat Vella. Suposem que no han estat
les nostres propostes la determinant per que Ramon pren-
gués una coherent decisió sinó la multitud de signatures
que de manera espontània havien començat a recollir
la ciutadania d’Altafulla. Ara només queda que això que ha
llençat a les ones, ho traslladi l’alcalde al Ple i que no faci allò
de...."dónde dije digo, digo diego".
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PENDENTS D’UN TREBALL D’AUPA


